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         E M L É K E Z T E T Ő 

   az Építési Tagozat 2018. február 12-i elnökségi üléséről 

 

Jelen vannak: dr. Bozsáki Dávid, dr. Koppány Attila, Pallay Tibor, Karsa Álmos, Wéber László, Molnár 

Dénes, dr. Szabó Éva, Bálint Péter, dr. Kiss Jenő. 

Nem jelentek meg: Harkai Balázs, dr. Kocsis Júlia, Zsigmondi András, Helfrich Salamon, Kapu László, 

Tóth Péter, dr. Andor Krisztián, Babós Gyula, dr. Hunyadi Mátyás. 

A jelen lévők az alábbiakat tárgyalták meg:  

1./ Harkai Balázs előzetesen tájékoztatta a tagozat elnökét, hogy az ülésen nem tud megjeleni. Az 

elnökség úgy határozott, hogy az következő ülésen tárgyalja ezt a napirendi pontot, egyidejűleg 

elhatározta az elnökség, hogy a következő ülésen a FMV és ÉME szakosztály munkájáról és helyzetéről 

dr. Kocsis Júlia szakosztály vezetőt felkéri, hogy a szakosztályról adjon tájékoztatót. 

2./ A Munkacsoportok tájékoztatója:  

 Wéber László által készített anyagot mindenki megkapta. Nagyon részletesen megbeszélte az 

elnökség az anyagot, megállapította, hogy az anyaggal az elnökség egyet ért. Több kiegészítést tettek 

a hozzászólók, melyet Wéber kollega elfogadott, és az anyagba be is fogja építeni. 

 Kiss Jenő tájékoztatta az elnökséget az építésfelügyelet és a Megyei Mérnök Kamarák 

kivitelezések ellenőrzések munkacsoport eddigi munkájáról. 

 Karsa Álmos ismertette azt az anyagot, melyet a szabályozással kapcsolatos munkacsoportnak 

készített, továbbá a munkacsoport üléséről adott tájékoztatást. Az elnökség nagyon fontosnak ítélte 

azt a munkát, amelyet Karsa Álmos végzett. 

 Kiss Jenő beszámolt a FMV és az ÉME jogosultak továbbképzéséről és a jelenlévőkkel való 

beszélgetésekről, szükségesnek látja az elnökség a továbbképzésekben a minőségről való oktatások 

bővítést. 

 A honlap jelenlegi helyzetét nem tartja megfelelőnek az elnökség, Kiss Jenő tájékoztatta az 

elnökséget, hogy kérte Madaras Botond alelnök úr segítségét. 

 Kiss Jenő tájékoztatta az elnökséget, hogy a MMK vezetése célszerűnek tartaná, ha a FMV és 

az ÉME jogosultaknak külön rovata lenne. Az elnökség ezt jónak tarja, de meg kell oldani az újság 

terjesztését ezeknek a jogosultak részére. 

 

Budapest, 2018. február 21. 

Készítette: dr. Kiss Jenő 


